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----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Jan Delvert 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR   ledamot   

Närvarande Idrottsförvaltningen 

TF Förvaltningschef Carina Braun, avdelningschef Robert Sköld, sekreterare 

Erik Odenlid. 

 

 

 

 

 

 



 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes med tilläggen -  

A. Medborgarhuset – Forsgrénska - vad händer där? 

B. Flytt av Idrottsförvaltningens huvudkontor till Globenområdet? 

C. Remisshantering – hur skall den gå till? 

 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt  Jan Delvert utsågs att justera protokollet. 

 

§ 3 

A. Föregående protokoll samt justering av ej justerade protokoll 

Protokollet från mars månads sammanträde 2018-03-21 justerades. 

 

 

B. Rapport från FFH:s protokoll och bevakningslista utifrån 
gemensamma intressen. 

Protokollen är utskickade och genomgångna – till handlingarna. 

 

§ 4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-05-22  

 

Tf. FC Carina Braun redogjorde för ärenden till kommande idrottsnämnds 

sammanträde. 

Jan Delvert hade på T1 frågor om Sweco rapporten  - Enhetschef Sophie Dahlberg 

bjuds in till nästa möte för att rapportera status. 

 

Jan Delvert hade även frågor om vad som händer med den inventering av 

praktikplatser och feriejobb som förvaltningen skulle göra – lämpliga för personer 

med funktionshinder. Detta skulle ske i samverkan med arbetsmarknadsnämnden?  

Tf. FC Carina Braun har inget svar på detta nu – återkommer med svar till nästa 

möte.  

 

 

 

 

 

 



 

 

§5 

Utrymningsövningar. Robert Sköld. 

Avdelningschef Robert Sköld redogjorde för frågan om utrymningsövningar. Målet 

är 100%, det har bytts system på ett antal anläggningar och på dessa anläggningar 

har man av det skälet inte gjort utrymningsövningar. Robert poängterar vikten av 

att bygga upp en organisation som fungerar oavsett bemanning eller andra 

omständigheter för personalen. Alla bemannade anläggningar skall göra detta och 

kommer på ett möte den 29/5 få instruktioner av säkerhetssamordnare John 

Westling. Jan Delvert från rådet frågade hur funktionshindrade kommer att delta i 

övningarna. Avdelningschef Robert Sköld svarade att man inte direkt kommer att 

ta med funktionshindrade men att man kommer att öva även med tex en 

rullstolsburen person i åtagande och se till att dessa rutiner fungerar.  

Kopplat till SWECO-rapporten diskuterades även frångängligheten och Sophie 

Dahlberg inbjöds till kommande möte i juni för lägesrapport 

Rådet frågade också om ansvarsförhållandet vid förhyrning av anläggningar som är 

obemannade. Avdelningschef Robert Sköld  svarade där att ansvaret ligger hos 

förhyraren men att förvaltningen svarar för att det tekniska skall fungera. 

 

 

§6 

Eventuella remisser – något på gång - remissförfarande 

Remissförfarande togs upp – Rådet tycker det är bra med nuvarande ordning att 

alla remisser skickas till Rådet. Och att man i denna form tar upp om rådet har 

några synpunkter eller ej. 

Den remiss som skickats ut inför detta möte om fossilfritt bränsle har inte rådet 

några speciella synpunkter på. 

 

§7 

Rapport från gemensamt möte med råd för funktionshindersfrågor 
vid fastighetsnämnden och miljö och hälsoskyddsnämnden. 

De gemensamma råden hade bl.a. synpunkter på ledstråk som var ”felaktigt” 

placerade – obefintliga ledstråk i simhallarna och omklädningsrum. Obefintliga 

krokar i rätt höjd etc. etc. Synpunkterna kommer i protokollet från 

mötet/studiebesöket i Åkeshovs sim och idrottshall. Förutom de direkta frågorna 

om Åkeshov som framkom vid studiebesöket som kommer att hanteras av 

avdelningschef Robert Sköld så kommer Julia Steen sekreterare i 

fastighetsnämndens råd att kontaktas av Erik Odenlid för att kolla hur rutinerna 

omkring kvalitetssäkringen sker vid slutbesiktningar i dessa frågor. 

 

 

 

 



 

 

 

§8  

Funktionsombudsmannens årsrapport 2017. 

FH rådet undrar om när det kommer utbildningar i det nya 

delaktighetsprogrammet. Stadens funktionshindersombudsman kommer att 

kontaktas i frågan av förvaltningen.  

 

 

§9 

Bevakningslistan. 

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

Beslöts att inte behålla ”Klara punkter” längre än ett år. Äldre punkter tas bort.  

Delvert kontaktar Kjell Ottosson på Parasportförbundet ang. ev. deltagande vid 

Bauhausgalan och Finnkampen. 

 

§10 

Övriga frågor 

A. Flytt av förvaltningen 

TF Förvaltningschef Carina Braun informerade om att förvaltningen kommer att 

flytta till Palmfeldt center i slakthusområdet efter sommaren 2019. Man kommer 

där att kunna samverka med andra Stockholms stad förvaltningar i frågor som 

gemensam reception, ev. bilpark, bud/post/gods, server rum etc. Ytan blir 

mindre och därav blir det billigare  även om kvm kostnaden är högre. Ytan 

kommer att ”blåsas” helt ren och viktiga saker såsom ventilation kommer att 

göras helt nytt.  

Man kommer därför ha stora möjligheter att  påverka hur det skall gestaltas.  

Rådet undrade om det är möjligt att få vara med i den gestaltningen ur ett FH 

perspektiv vilket tf. förvaltningschef Carina Braun lovade. 

Ordföranden Dolores Back rapporterar om träff med STOCKHOLM GLOBE 

ARENA FASTIGHETER AB. Det kommer att ske när Lena Skogsberg åter är i 

tjänst efter en tids sjukskrivning.   

 

 

  

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

 

Vid protokollet Erik Odenlid  


